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ZAPISNIK

sa 157' sjednice Vijeia Hrvatske komore medicinskih sestara (u daljnjem tekstu: Komora)
odtLane 30' kolovoza 2024. godine s podetkom u 1 1.00 sati u prostorijama Hrvatske komore
medicinskih sestara, Maksimirska 77712, Zagreb, sa slijedecrnir

Dnevnim redom:

Usvajanje zapisnika sa 156. sjednice Vijeia HKMS,
Postupak pred Visokim upravnim sudom Republike Hqvatske,
Donacije sredstava medicinskim sestrama/medicinskinrr tehnidarima, elementarna
nepogoda 2024. godine,

4. Razno.

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Nazodno je 15 dlanova Vije6a HKMS.

Ad 1) Usvajanje zapisnika sa 156. sjednice Vijeda IIKMS
Zapisnrk sa 156. sjednice Vije6a HKMS jednoglasno je usvojen.

Ad 2) Postupak pred visokim upravnirn sudom Republike Hrvatske
Pravna sluZba p<tjasnila je predmet i trjek postupka ko.ji se vodi pred Visokim upravnim
sudom RH te podsjetila da se o ovom postupku vec ruzgovaralo na sjednici Vi3eea HKMS.
Novi Pravilnik uskladen je sa zakonskim aktima i novim Zakonomo sestrinstvu u koiem ie
detalj nij e definiran tij ek obraz ov anja medicinskih sestara.
Podnesak Hrvatske komore medicinskih sestara koji je poslan dlanovima Vijeia jednoglasno
je usvojen.
Clan Vijeia iz Koprivnidko-kriZevadke Zupanije napornenuo je kako neki studiji i dalje u
uvjetima upisa nema jasno definirano da poslijediplomski studij moZe upisati samo netko tko
ima ispravan slijed obrazr:vanja. Smatra da bi se Komora o ovdm problernu trebala javno
oditovati. Poja5njeno je kako Komora nije nadleZna, vei Agengija za znanost i visoko
obrazovanje.

lredsjednik Komore predloZio je da se o navedenom problemu napi5e dlanak zaplavifokus.
elanica Vijeia iz Splitsko-dalmatinske Zupanije smatia da se Komora mora oditovati o online
studiju sestrinstva,
Poja5njeno je kako HKMS nije nadleZna u ovom sludaju, buduci da studij ima dopusnicu.
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HKMS izdaje Odobrenja terneljem javnih isprava (diploma, svjedodZbi) sukladno
obrazovanju zavrsenom u Republici Hrvatskoj i nema ovlasti freispitivati nadin provodenja
obrazovanja,
Clan Vijeia iz Koprivnidko-kriZevadke Zupanije smatra da treiba mije4jati akreditacijske
standarde tako da se obrati Agenciji zaznanosti visoko obrazovanjte.
Clan Vijeia iz Sisadko-rnoslavadk e Lupanijerekao je kako se 1.reba uskladiti s europskim
standardima i provjeriti jesu li uskladeni.

Ad 3) Donacije sredstava medicinskim sestramairnedicindkim tehniiarima, elementarna
nepogoda 2024. godine
Tajnik Komore pojasnila je l<ako je in uta radi nepogode u Bo5njacima, ali to ne
zna(,i da i drugdje nije bilo nepogod e da se raipiSe javni poziv kakav je bio
raspisan i pro5le godine za podrudje prijedlog za raspisivanje javnog iozivajednoglasno je usvojen.

Ad 4) Razno
Predsjednik Komore izvijestio je nazodne o predstojeiim sastancima u Ministarstvu zdravstvai Ministarstvu znanostr i oltrazovanja. Takoder je i:zvijestio o nastavku izrade pravilnika o
specij alistidkom usavrsavanj u medicinskih sestara.
Clan Vijeia iz Koprivnid:ko-kriZevadke Zupanije upozorava na opasnost diplomskog
obr azov anj a bez ikakvitr kriterij a,
U ovom trenutku postoji 21 diplomski studij sestrinstva.
Takoder smatra da Etidl<i kodeks treba obnoviti. Apelira na Vijeie da se odrZi rasprava o
diplomskim studijima i javno se odituje.
Raspravljalo se i o kompetencijama i poslovima njegovatelja koji su zaposleni u bolnicama.
1a.1nik Komore pojasnila je djelokrug rada Vijeia HKMS te je predloLila da se problem
diplomskih studija adresira Strudnom vijeiu HKMS uz pripiraiajuZe materij ale, a sukladno
aktima Komore.

Sjednicaje zavriila s radom u 12.10 sati.

ijeia HKMS:Predsj


